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S k r i v e l s e 

Oro inför försäljningen av Rinkeby BUP till nytt företag, PRIMA BARN AB. 

På olika håll uttrycks oro inför försäljningen av Rinkeby BUP till ett nytt företag. 

Praktikertjänst har inte fått verksamheten att gå ihop och nu ska ett nytt företag försöka. Man 

har meddelat att man inte tänker behålla den gamla personalen utan vill ha sin egen som 

kommer att vara något annorlunda i sin sammansättning. Man vill ha flera läkare och 

sjuksköterskor men färre psykologer, socionomer och kuratorer. Lite krasst kan det innebära 

att man försöker få verksamheten att gå ihop genom att satsa på den del av verksamheten som 

är mest lönsam. Med Maciej Zarembas artiklar i Dagens Nyheter i minnet blir man orolig. 

Kommer den nya regimen att innebära mera medicinsk inriktning, mera utskrivning av 

antidepressiva medel, sömntabletter och annan medicin och mindre psykosocial omvårdnad? 

Hur går det för de barn och ungdomar som är patienter på BUP nu. Hur ska de få kontinuitet i 

sin behandling? 

Det här är ju till stor del en fråga för landstinget men de sociala myndigheterna i 

stadsdelen kommer ju att samverka och samarbeta med det nya företaget. Vilken 

möjlighet har de att påverka inriktningen? Vilka kontrollmöjligheter finns? Hur kan de 

se till att de barn och ungdomar som varit i behandling i det förra företaget inte 

kommer i kläm i ett nytt system. 

 

 

 

 


